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„Ugye, nem szándékoznak a Norton-kutakat használó tanyasi és kistelepülési
lakosságot megterhelni és különböző bírságokkal súlytani címmel, a Házszabály 91. §-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fazekas Sándor
Miniszter Úrhoz

Tisztelt Miniszter Úr!

A választókerületemben, az eddigi gyakorlattól eltér ően, a házi vízellátást szolgáló
Norton-kutakat mindenféle hatósági eljárás alapján bírsággal és különböz ő jogcímeken
történő befizetésekkel próbálják sújtani, illetve már számos helyen sújtják is. A tanya-
világban élő emberek a felső-vízadó rétegből nyerték és nyerik mind a mai napig az állato k
itatásához, az öntözéshez, és egyáltalán az egyszerű túléléshez szükséges vizet . Ezzel i s
csökkentik a felső vízadó-rétegben a talajvíz sok esetben károsan magas szintjét . Ma már
ugyan nem léphetünk vissza az ásott kutak világába, de a gazdák és a saját véleménye m
szerint is, a képzett kútfúrók által szakszerűen fúrt Norton-kutakat mindenféle tovább i
engedélyezési eljárás nélkül tudomásul kellene vennie a hatóságoknak. Ennek hiányában a
tanya-világ el fog lehetetlenülni, egyben azonnal fennáll az Állam vezetékes vízellátási
kötelezettsége. Ezt a kötelezettséget a vezetékes vízszolgáltatás útján, a tanyavilágban csak
rendkívül nagy költséggel lehetne teljesíteni . Víz nélkül pedig a tanyák és kis-települések
lakói ellehetetlenülnek és a teljes cs ődjük várható . Ez lenne a cél? Remélem, nem .

Az elmúlt egy esztendőben, - kormánypárti képviselőként - a Tárca illetéke s
államtitkáraitól, a szakmai megbeszélések és konzultációk során számos alkalommal azt a
megnyugtató választ kaptam, hogy a fentebb ismertetett hatósági eljárás legalább a kisparaszti
gazdaságok és magánszemélyek esetében nem lesz majd anyagi kihatással járó kötelezettség .

Valóban kérdezem, a Norton-kutak miatt nem akarnak a tanyasi és a kistelepülés i
lakosság nyakába elviselhetetlen anyagi terheket varrni ?

Vincze László
országgyűlési képviselő
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